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Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Bartosza Arłukowicza oraz do prezesa Narodowego Fun-

duszu Zdrowia Tadeusza Jędrzejczyka 

W warunkach przedstawianych przez NFZ dotyczących funkcjonowania oddziałów pediatrycznych w 

szpitalach powiatowych zapisany jest następujący wymóg: aby taki oddział mógł istnieć, muszą być tam za-

trudnieni przynajmniej dwaj lekarze specjaliści pediatrii w wymiarze dwóch pełnych etatów lub ich równo-

ważnika. Coraz częściej pojawiają się sygnały, że dyrektorzy, chcąc ograniczyć koszty funkcjonowania od-

działów, zmniejszają czas zatrudnienia wyżej wymienionych specjalistów. 

W jaki sposób NFZ na bieżąco kontroluje takie sytuacje i czy znane mu są takie przypadki? Czy zamiast 

specjalisty pediatry może być tam zatrudniony lekarz pediatra z pierwszym stopniem specjalizacji lub lekarz 

specjalista neonatolog? Czy to wypełnia wymogi NFZ dotyczące funkcjonowania oddziału pediatrycznego, a 

także wymogi kontraktowania takiego oddziału? 

Waldemar Kraska 

 




